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Bestyrelsens årsberetning for 2022 - 2023 
 
Bestyrelsens arbejde 
Året 2022 - 2023 har været det vi kan betragte som et normalt år.  
På generalforsamlingen kom der på ny spørgsmål om støjafskærmning til den fremtidige 
motorvej og trafikregulering på Holbækvej.  ”Trafikgruppen – Jyderup” arbejder med disse 
problemstillinger – se mere under punktet Trafikstøj.  
Der var også spørgsmål om fremtidsplaner for legepladsen og her har bestyrelsen 
arbejdet videre med forslag til nyt – se mere under punktet Legepladsen. 
Vi har holdt 3 bestyrelsesmøder efter det konstituerende møde. Herudover blev et enkelt 
møde aflyst. 
Efter sommerferien meddelte Arne Jensen fra nr. 93, at han ikke længere ønskede at 
være en del af bestyrelsen. Begge suppleanter har efterfølgende deltaget i 
bestyrelsesmøderne. 
 
50-års jubilæum 
Grundejerforeningen Elmegården er stiftet i 1972, men den stiftende generalforsamling 
blev afholdt i 12. april 1973. Bestyrelsen vil gerne markere vores 50-års jubilæum med et 
lille arrangement i maj måned 2023, og håber at der kan blive god tilslutning. 
 
Hjemmeside 
Grundejerforeningens hjemmeside www.grundejerforeningen-elmegaarden.dk er blevet 
moderniseret og opdateret. Rigtig flot arbejde. 
 
Trafikstøj 
Lige før sommerferien havde ”Trafikgruppen – Jyderup” et møde med Holbæk kommune 
om forskellige tiltag for dæmpning af farten på Holbækvej. Det resulterede i første omgang 
i en fartmåler. Der arbejdes med en skiltning om nedsættelse af hastigheden på 
Holbækvej. ”Trafikgruppen – Jyderup” har også afholdt stormøde i Jyderuphallen om 
projektplaner for etablering af motorvej, hvor forslag og tilkendegivelser blev sendt videre 
til Holbæk kommune og Vejdirektoratet. Efterfølgende har Vejdirektoratet holdt infomøde i 
Jyderuphallen om deres projektplaner for etablering af motorvej med til og frakørsler 
omkring Jyderup. Der bliver et nyt møde i foråret 2023. 
 
Legepladsen 
Bestyrelsen har lagt planer for nyt på legepladsen, men det er temmelig dyrt at få etableret 
noget nyt, hvorfor generalforsamlingen skal godkende, at der spares penge sammen fra 
det ene år til det andet – jfr. § 11 i vedtægterne. 
De nye tiltag bliver især for de mindste børn. 
Vores minitrampoliner er begge gået i stykker, formegentlig grundet slid og rust. Det har 
ikke været muligt, at få dem repareret og ej heller skiftet ud, da de ikke produceres mere i 
den størrelse. Vi har derfor fået minitrampolinerne gravet op og fyldt jord i hyllet. 
 
Tilflyttere 
Vi har fået 5 nye tilflyttere som har modtaget vores velkomstfolder. Velkommen til. 
 
På bestyrelsens vegne 
 
Lene Andersen nr. 51 
formand 


